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ماجرای اعزام روحانیون به جام جهانی  و واکنش معاون وزیر! 

وزیر اقتصاد:

از موضع گیری قالیباف تعجب کردم

سیاهکلی عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس  :

بعد از استیضاح فاطمی امین دیگر تیغ 
نظارتی مجلس برُنده نیست

سرویس سیاسی-  لطــف الله سیاهکلی عضو 
کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی، 
در واکنش به این مساله که »اکنون ۱۴ ماه از دولت 
گذشــته اما مشاهده می شــود که وزرای ناکارآمد 
همچنان بر سر کارند و عزمی بر تغییر نیست علیرغم 
تاکیــدات بر لزوم ترمیم کابینــه. وزیری همچون 
رستم قاسمی که کسالت دارد و قادر به کار نیست، 
حفظ می شــود و وزیر دیگر مانند فاطمی امین که 
موفق نیســت برای ابقاء و حفظش لابی و حمایت 
ســنگین صورت می گیرد. در چنین شرایطی مردم 
احســاس می کنند با مقاومت نسبت به دغدغه های 
خود مواجه هســتند و نتیجه اش افزایش نارضایتی 
و تشدید اعتراضات است«، گفت: ببینید ما نباید در 
اصلاح امور تعارف کنیم، هرجا که ضعف و اشکال 
وجود دارد، باید از ظرفیت قانونی استفاده و اصلاح 
کنیــم. برای مجلس هم ابــزار اصلاح وجود دارد 
ســوال، تذکر و اســتیضاح این ها ابزار کار مجلس 

برای نظارت و اصلاح است.
وی ادامــه داد: خب در داســتان  آقای فاطمی 
امین ایشــان مطلقا نتوانســت به هیچ سوالی پاسخ 
بدهد، این را نه من که منتقد هســتم می گویم بلکه 
همه آن هایی که نظر مخالف با استیضاح داشتند هم 
آمدند به من گفتند که صحبت شما بسیار خوب بود 
و ایشان نتوانست پاسخ بدهد. اما مثلا شاید شرایط 
امنیتی کشور باعث شد که مجلس چنین تصمیمی 
بگیرد، هر عاملی که باعث این تصمیم مجلس شد، 

مجلس را خنثی کرد.
نماینــده مردم قزوین تاکید کــرد: دیگر تیغ 
سوال و استیضاح و تذکر مجلس برُنده نیست، من 
قبــلا هم گفتم و پیش بینی هم کردم که اگر فاطمی 
امین بماند، خودرو گران می شــود و خودرو گران 
شــد و پیش بینی من درســت از آب در آمد. بقیه 
اجنــاس هم گران خواهد شــد چون آقای فاطمی 
امیــن توان اداره این وزارتخانه را ندارد و همچنان 

به این مساله اعتقاد دارم.
وی خاطرنشــان کرد: به نظــر من نتیجه این 
اســتیضاح تخفیف جایگاه مجلس شد و مجلس از 
این جهت خسارت دید، نباید این اتفاق رخ می داد. 
ما در مدیریت نباید تعارف کنیم. هرکس که ضعیف 

است یا باید کار را اصلاح کند یا کنار برود.
عضو کمیســیون صنایع و معادن مجلس ادامه 
داد: مــن امیدوارم پیش بینی هــای من غلط از آب 

دربیاید، علاقمندم آقای فاطمی امین موفق شــود 
و بــه من بگوید که آقای ســیاهکلی تو درباره من 
اشــتباه کردی. حتما اگر ایشــان بتواند موفق عمل 
کند، می روم و از ایشان تقدیر می کنم. ما که عناد و 
کینه نداریم اما با توجه به تجربه های خودم می گویم 
ایشــان چون تجربه اجرا نــدارد، نمی تواند کار را 
انجام دهــد. ضمن اینکه در آن حــوزه مافیاهای 
متعددی وجــود دارد و این مافیاها نمی گذارند او 
کار کند، این را باید آقای وزیر متوجه شود و برای 

جراحی اش اقدام کند.
وی افزود: بنابراین ما چه در مجلس و چه در 
دولت هر امری که نیاز به اصلاح دارد را اگر تعارف 
کنیم و اصلاح نکنیم، دودش به چشم مردم و کشور 

و نظام می رود. 
ســیاهکلی در پاسخ به این سوال که »باتوجه 
به اینکه عبدالملکی به دلیل عملکرد خود به منظور 
جلوگیری از اســتیضاح، استعفاء داد و الان پس از 
چند ماه با شکست استیضاح فاطمی امین، او هم به 
عنوان دبیر مناطق آزاد منصوب شده است، آیا این 
دهن کجی به مجلس و مردم نیســت؟« گفت: من 

معتقدم که مجلس دیگر در دولت وجاهت خود را 
از دســت داده است، رفتاری که ما داشتیم موجب 
شد که ابزار کنترلی ما دچار تزلزل شود و این خوب 
نیست. برای مردم خوب نیست، برای کشور و حتی 
برای دولت هم خوب نیست. ما هر کدام مان باید با 
قدرت کار خود را انجام دهیم و تعارف هم نکنیم.
وی ادامــه داد: بــه نظــر من انتخــاب آقای 
عبدالملکی در این سمت هم باز یکی از اشتباهات 
است، او در مدیریت تجربه ندارد همانطور که آقای 
فاطمــی امین تجربه ندارد. این ها در حوزه تحقیق 
و گــردآوری تجربه دارند، در حوزه ســتاد تجربه 
دارند در حوزه صف بی تجربه هستند، حوزه صف 
پیچیده اســت و فقط با دانش مساله حل نمی شود؛ 
در حوزه صف دانــش با تجربه با همدیگر دو بال 
پیش برنده هستند، هرکدام منهای یکی دیگر نقص 

ایجاد می کند.
نماینده مردم قزوین گفت: درخصوص دهن 
کجی من نمی دانم چنین پیامی دارد یا خیر، شــاید 
مقصود این نباشــد اما با ایــن انتصابات به اهداف 

نمی رسیم و ناکارآمدی در پی دارد.

سرویس سیاسی-  تعدادی از 
بلیت های سهمیه ساکنان قطر که به 
فروش نرفته به ایران اهدا شده است. 
بلیت هایی که حرف و حدیث های 

زیادی ایجاد کرده است. 
معاون وزیــر ورزش در این 
باره تاکید دارد کــه ۹۰ درصد این 
بلیت ها به مستندســازان ورزشی و 
ورزشــکاران غیرفوتبالی اهدا شده 

است. 
پــر کــردن ورزشــگاه های 
جام جهانی در کشور کوچک قطر از 
چالش های این دوره از رقابت های 
جام جهانی فوتبال است، آن هم در 
برخی از دیدارها که ممکن اســت 
ساکنان کشــور میزبان علاقه ای به 
خرید بلیت آن بازی  نداشته باشند. 
در همین راســتا اخیرا کشــور قطر 
تعدادی بلیت از سهمیه ساکنان این 
کشور در مرحله گروهی رقابت های 
جام جهانی را به ایــران اهدا کرده 
است. بلیت هایی که بر اساس برخی 
اظهارنظرها، شائبه هایی درباره اعزام 

روحانیون به قطــر برای انجام کار 
فرهنگــی را ایجاد کرده، موضوعی 
که معاون فرهنگی وزیر ورزش آن 

را رد می کند.
ســینا کلهر، معاون فرهنگی و 
ورزش همگانــی وزارت ورزش و 
جوانان در ایــن باره اظهار کرد: در 
خصوص بســته اهدایــی بلیت از 
طرف قطری چنــد نکته باید مورد 
توجه قرار گیرد. اول اینکه این بلیت 
ها برای ســاکنان خود قطر است و 

چون از خرید بلیت اســتقبال نشده 
به ایران داده شده است. تعداد دقیق 

این بلیت ها هم ۱۸۰۰ عدد است.
وی ادامــه داد: ایــن بلیت ها 
برخلاف بلیت هایی که فدراسیون 
فوتبال در اختیار دارد، قابل فروش 
در بازار نیست و عمدتا برای ردیف 
سه ســکوی استادیوم های ورزشی 

است. 
هرچند احتمــال اینکه طرف 
قطری در لحظه آخر همه این ۱۸۰۰ 

 بلیت را نامعتبر اعلام کند نیز وجود 
دارد.

کلهــر با تاکید بر اینکه در میان 
اسامی که برای این بلیت ها به طرف 
قطری اعلام شــده فقــط یک نفر 
روحانی وجود دارد، افزود: یک نفر 
روحانی در لیست ارسالی این بلیت  
به طرف قطری حضور دارد و آن هم 
مدیرکل فرهنگی وزارت ورزش و 

جوانان است. 
تقریبــا ۹۰ درصد این بلیت ها 
بیــن مستندســازها، خبرنگارها و 
ورزشــکاران غیرفوتبالــی توزیع 
شــده اســت. ۱۰ درصد دیگر هم 
بــرای فعالیت فرهنگــی در اختیار 
دو وزارت خانــه میراث فرهنگی و 

وزارت ارشاد قرار گرفته است.
معاون وزیر ورزش و جوانان 
ادامه داد: مدیریت حوزه های علمیه 
هم در نامه ای رسمی اعلام کرده اند 
کــه هیــچ روحانی به قطــر اعزام 
نمی کنند و هیچ برنامه ای برای جام 

جهانی قطر ندارند.

سرویس سیاسی- وزیر اقتصاد گفت: حرف های 
آقای قالیباف اظهارنظر خیلی تعجب برانگیزی برای 
بنده بود. امیدوار هســتم که دوستان کمک کنند به 
برخــی از کارهای عقب مانــده ای که آنها باید جلو 

برود و به جای اینکــه عباراتی که القای اختلاف و 
تفرقه و دوگانگی بین قوا می کند را بر زبان بیاورند، 
 کمــک کننــد به این کــه ماهانه این امــور را جلو 

ببریم.
ســید احســان خاندوزی وزیر امور اقتصاد و 
دارایی درباره تذکر رئیس مجلس به او درباره تبصره 
هجده و اســتفاده از لفظ خســتگی و رودربایستی 
بــرای وی گفت: البته بنده دغدغه رئیس مجلس را 
در خصوص تسهیلات اشتغالزایی درک می کنم اما 
بیش از یک سال است که آقایانی که اهل خستگی و 
رودربایسی بودند، رفته اند. از موضع گیری که آقای 
رئیس مجلس داشــتند تعجب کردم به جهت اینکه 
دیوان محاسبات مجلس شورای اسلامی رسماً اعلام 
کرد در حالی که تا سال ۹۹ عملکرد تسهیلات تبصره 
۱۸ قریب به ۱۰ درصد بوده ما در یک ســال گذشته 
۱۰۲ درصد عملکردمان در تســهیلات تبصره ۱۸ 
بوده اســت یعنی از ۱۸ هزار میلیارد تومان مجموع 
بودجه ای که اختصاص پیدا کرده برای تســهیلات 
اشــتغال زایی به دلیل اهرم کردن با منابع بانکی ۴۶ 

هزار میلیارد تومان تسهیلات بانکی پرداخت شده و 
در مرحله نهایی قرار دارد که این در تاریخ عملکرد 

تسهیلات اشتغال زایی بی سابقه است.
وی افــزود: برای همین هــم حرف های آقای 
قالیباف اظهارنظر خیلی تعجب برانگیزی برای بنده 
بود. امیدوار هســتم که دوستان کمک کنند به برخی 
از کارهای عقب مانــده ای که آنها باید جلو برود و 
بــه جای اینکه عباراتی که القای اختلاف و تفرقه و 
دوگانگی بین قوا می کند را بر زبان بیاورند کمک کنند 

به این که ماهانه این امور را جلو ببریم.
خاندوزی یادآور شــد: یک لایحه دو فوریتی 
در ۱۴۰۰ ارســال کردیم برای اصلاح قوانین مربوط 
به اموال تملیکی کشــور که با دو فوریت در دولت 
به تصویب رســید، مطلع هســتید دوفوریت یعنی 
تقاضای بررسی ظرف ۷۲ ساعت، خب تا امروز که 
بیش از ۳۰۰ روز گذشــته است، هنوز همان لایحه 
دو فوریتی اعلام وصول نشــده اســت امیدواریم 
که حرکت ها بیشــتر به سمت همگرایی برای حل 

مشکلات کشور باشد تا القاء اختلاف بین قوا.

عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس گفت: به نظر من نتیجه استیضاح فاطمی امین تخفیف جایگاه مجلس شد و مجلس از این جهت 
خسارت دید، نباید این اتفاق رخ می داد. ما در مدیریت نباید تعارف کنیم. هرکس که ضعیف است یا باید کار را اصلاح کند یا کنار برود.

ســرویس سیاســی- یک فعال 
سیاســی اصلاح طلب بیان کرد: در این 
مقطــع زمانی و تاریخــی و باتوجه به 
میزان مطالبه مــردم برگزاری رفراندوم 
قابلیــت اجرایی ندارد زیرا مطالبه مردم 
امروز بســیار فراگیر شده است بنابراین 
به نظرم در این مقطع تاریخی برگزاری 
همه پرسی پاســخگو نخواهد بود و به 

نتیجه نمی رسد.
اشــرف بروجردی  درباره این که 
امروز با توجه به شــرایط کشور بحث 
برگزاری همه پرسی و اصلاح قانون اساسی در برخی از مسائل مطرح می شود 
آیا واقعا چنین ســازو کاری در کشــور ما وجود دارد، گفت: این که اصولا ما 
بتوانیــم وارد فاز نظرخواهی عمومی یا رفراندوم شــویم هم مبنای قانونی و 
هم تجربه جهانی در این مورد وجود دارد و هم این که شــرایط جامعه ما به 
گونه ای اســت که این امر را می طلبد. منتها امروز شرایط به گونه ای است که 
دیگر شما نمی توانید مسائل کوچک را به رفراندوم بگذارید، زیرا مردم امروز 

مطالبه شان فراگیرتر از بحث گشت ارشاد و برجام و ... است.
این فعال سیاسی اصلاح طلب یادآور شد: آنقدر به درخواست های مردم 
بی تفاوتی شــده که من فکر نمی کنم در این مقطع نظرخواهی عمومی بتواند 
جواب دهد. اما این مســئله بسیار خوب اســت که بتوانیم در برخی مسائل 

رفراندوم برگزار کنیم.
وی با بیان این که در این مقطع زمانی و تاریخی و باتوجه به میزان مطالبه 
مردم برگزاری همه پرســی قابلیت اجرایی ندارد، عنوان کرد: آنچه شــما به 
عنوان اصل یا یک موضوع برای رفراندوم مطرح می کنید بخشــی از مطالبه 
عام مردم است؛ توجه داشته باشید مطالبه مردم امروز بسیار فراگیر شده است 
بنابراین به نظرم در این مقطع تاریخی برگزاری همه پرسی پاسخگو نخواهد 

بود و به نتیجه نمی رسد.
بروجــردی درخصوص این کــه امروز مردم چه مطالبات گســترده و 
فراگیری دارند، بیان کرد: مردم امروز به تغییر مدیریت، برخی ســاختارها و 
رفتارها می اندیشــند نه به فلان نیاز کوچک اولیه شان. اگرچه نیازهای اولیه 
قابلیت پاســخگویی دارد و  می تواند به رفراندوم گذاشــته شود اما مطالبات 
گسترده تر از آن ها است. البته باید این کار قبلا صورت می گرفت ای کاش آن 
موقــع که همه گفتند و اصلاح طلبان مخصوصا بر رفراندوم تاکید کردند این 
کار صورت می گرفت اما متهم شدند به این که حاکمیت را زیر سوال می برند.
وی تاکیــد کــرد: آن چه که امروز به عنوان مطالبه عمومی مردم می توان 
بر آن تکیه کرد تغییر در برخی ســاختارها و یا به عبارتی شاید بتوان گفت به 
رفراندوم گذاشتن اصل قانون اساسی است که این برای مردم قابل قبول است 
و پای صندوق می آیند، ولی مشکل ما این است که اعتماد مردم به همان زمانی 

برگشته که می گفتند بنویسید خاتمی و بخوانید ناطق نوری.
وی گفت: برای ترمیم این وضعیت باید سران نظام با مردم به گفت وگو 
بنشــیند و از آنها بخواهند در یک امری مانند اصلاح قانون اساسی و یا تغییر 
ساختار مشارکت کنند نه این که فلان استاد دانشگاه بیاید گفت وگویی را راه 
بیندازد و یا صداوسیما نشستی را برگزار کند این ها جواب نمی دهد؛ فقط »به 
به« و »چه چه« یک عده را به همراه دارد! اصل این است که راس نظام با مردم 
حرف بزند و بخواهند آنان مشارکت داشته باشند. باید از مردم پرسید در این 
شــرایط که دشمنان پشت مرزها هستند، ما چه کاری باید بکنیم؟ مردم را به 

مدد بطلبند این می تواند یک راهی را برای آینده باز کند. 
این فعال سیاسی اصلاح طلب درباره این که طی روزهای اخیر رئیس قوه 
قضائیه و رئیس جمهور صحبت از گفت وگو می کنند لوازم این کار چیست، 
گفت: خود رئیس جمهور می نشیند با یک عده گلچین صحبت می کند و همه 
اقشار را به میدان نمی آورند، آن کسانی که در دیدگاه آنها چهره اش یک چهره 
امنیتی است و باید گوشه زندان باشد نمی آیند با او حرف بزنند که ما چه کنیم؟ 
نمی گوییم به صورت علنی این کار را انجام دهند حتی در خفا این حرف ها 
صورت نمی گیرد که به این ها بگویند یک راه حلی را پیدا کنید ما چه کار کنیم؟ 
بالاخره می توان از ۴ آدم عاقل که دارای ده سال تجربه هستند، استفاده کرد.

وی دربــاره این که برخــی از نماینده ها بیانیه ای صادر کردند و در مورد 
صدور برخی احکام از جمله محاربه درخواست هایی از قوه قضائیه داشتند؟ 
ایــن موضع گیری آن هم از ســوی نماینده های مجلــس چقدر در تحریک 
معترضان موثر است، اظهار داشت:  کسی که نماینده مردم باشد باید از حقوق 
مردم دفاع کند. این نمایندگان ببینند وزیر اطلاعات ترسیمش از شرایط فعلی 
و اغتشاشات چیست؟ این را اگر بدانند هیچ گاه چنین چیزی نمی گویند آقای 
خطیب گفتند یک بخش اندکی اغتشاش گر هستند، باز  یک بخش اندک تری 
از این اغتشاش گراها عوامل بیگانه هستند که ما هم همه این حرف ها را قبول 
داریم. ولی عامه مردم اغتشــاش گر نیســتند بلکه مطالبه گر هستند بنابراین 
هنگامی که وزیر اطلاعات چنین جمع بندی را دارد نمایندگان چرا حرف او 
را ملاک قرار نمی دهند؟ آقایان بفرمایند چند درصد هســتند که ممکن است 
موج سواری کنند و دست به تخریب بزنند؛ مابقی مردم که این گونه نیستند که 
به جایی وصل باشند و اغتشاش کنند آن ها می خواهند حرف شان شنیده شود.

نماینده  سیاســی-یک  سرویس 
مجلس شورای اســلامی در تذکری به 
رئیــس جمهوری و تیم اقتصادی دولت 
خواستار اقدام به موقع و جدی در کنترل 
بازار و جلوگیــری از افزایش قیمت ها 

شد.
علی حدادی نماینده طالقان، نظرآباد 
و ساوجبلاغ در مجلس شورای اسلامی 
در تذکر شفاهی خود ضمن گرامیداشت 
شــهادت شــهید روح الله عجمیــان از 
شــهدای مدافع امنیت و همه شــهدای 
انقلاب اســلامی گفت: ما مدیون خون پاک شــهیدان هستیم و بی شک نظام 

سلطه با ایران قوی و مقابله می کند.
وی تاکید کرد: پرتاب موفقیت آمیز موشــک قائم ۱۰۰ و شلیک موشک 
پدافندی باور ۳۷۳ اقتدارآمیز و قدرت آفرین اســت و باید از نیروهای امنیتی 

و دفاعی تقدیر کرد.
این نماینده مجلــس در تذکر دیگری به رئیس جمهوری گفت: بهترین 
مردمی که همواره پای نظام ایســتاده اند و در شرایط سخت پشتیبان نظام بوده 
اند، تحت فشــار مشکلات معیشتی و اقتصادی قرار دارند و گرانی ها به مردم 
فشــار آورده اســت؛ در همین زمینه به رییس جمهوری و تیم اقتصادی دولت 
تذکر می دهم  که اقدامی به موقع و جدی در کنترل بازار و جلوگیری از افزایش 

قیمت ها داشته باشند.
حــدادی همچنین در تذکری به وزیر راه خواســتار توجه جدی وی به 

موضوع مسکن و اجاره بها شد.

بروجردی فعال سیاسی اصلاح طلب:

امروز مطالبات مردم در بحث برگزاری 
رفراندوم فراتر از »گشت ارشاد« و 

برجام است

حدادی نماینده مجلس شورای اسلامی:

دولت اقدامی به موقع و جدی در کنترل 
بازار داشته باشد

هالیوود شیعی 

۲۸ هزار اسلحه 

برخورد می کنیم

از روی کنجکاوی 

وارث جهان 

سکوت می کنیم

فضای آزاد سیاسی 

اظهارات تهدیدآمیز زلنسکی 

استعفا خواهد داد

باور ۳۷۳ 

قطع نشده بود

اخبار ویژه ...

دبیر جشنواره فیلم »عمار« که یک مبلغ دینی اهل آرژانتین است، با اشاره به 
اینکه باید هالیوود شیعی راه اندازی شود، گفت: فرهنگ و سبک زندگی انقلاب 
اســلامی پس از چهل و چند ســال باید جهانی شود، چون بشریت به این الگو 
احتیاج دارد. سهیل اسعد در این زمینه گفت: ما باید هالیوود شیعی راه اندازی کنیم 
و همانطور که عالم دینی و پروفسور و ... در این نظام و ساختار جایگاه خاصی 
دارد، باید بپذیریم که سینما هم چنین جایگاهی خاص داشته باشد و حال با هر 

اسمی، این تفکر و باور را جا بیندازیم. 

حجت الاسلام رضا نوری، نماینده ولی فقیه در خراسان شمالی و امام جمعه 
بجنورد گفت: دشمن برای ایجاد جنگ داخلی ۲۸۰۰۰ اسلحه را در این روز ها وارد 
کشور کرده و می خواهد کشته سازی کند و جان مردم بی گناه را هدف قرار دهد.

کمیته فوتبال ساحلی فدراسیون فوتبال با صدور بیانیه ای، از برخورد با افرادی 
که اخلاق حرفه ای و ورزشی را رعایت نکرده اند، خبر داد. کمیته فوتبال ساحلی 
فدراسیون فوتبال ایران پس از قهرمانی تیم ملی فوتبال ساحلی در رقابت های جام 
بین قاره ای ۲۰۲۲ امارات بیانیه ای صادر کرد: در بخشــی از این بیانیه آمده است: 
برخی از بی خردان و فرصت طلبان قصد داشتند با حضور در اطراف استادیوم محل 
برگزاری مســابقه، این موفقیت ها را کم رنگ جلوه دهند و تمرکز تیم ملی را بر 
هم بزنند که خوشبختانه موفق نشدند. بدیهی است، بر اساس مقررات جمهوری 
اسلامی ایران و منشور اخلاقی المپیک و قوانین فدراسیون جهانی فوتبال )فیفا(، 
مبنی بر رعایت اصول حاکم بر ورزش فوتبال و پرهیز از هرگونه رفتار های سیاسی 
در میادین ورزشی، با اشخاصی که در این خصوص اخلاق حرفه ای و ورزشی 

را رعایت ننموده اند، وفق مقررات رسیدگی خواهد شد.

محســن حاجی ســعید، رئیس هیأت مدیره انجمن صنفــی راهنمایان 
گردشگری ایران، گفت: باید به کسانی که مسئول تامین امنیت در کشور هستند 
گفته شــود امنیت گردشــگر و بازتاب بین الملی آن مهم است. متأسفانه شاهد 
بودیم برخی از گردشگران خارجی که تنها از روی کنجکاوی از حوادث اخیر 
کشــور عکاسی کرده اند، دستگیر شــدند. لزوماً همه گردشگرانی که در جای 
نادرســت دیده می شوند جاسوس نیســتند. این موضوع به یک مطالبه حیاتی 
برای گردشگری تبدیل شده است. نمایندگان مجلس کمک کنند موجی که در 

ماه های اخیر علیه ایران در دیگر کشورها به راه افتاده، تغییر کند.

یامین پور، معاون وزیر ورزش در مورد حوادث اخیر گفت: وضعیت ما و 
آمریکا مثل دو بوکسوری است که در دو راند همدیگر را زده و خسته شده اند؛ 
حالا در راند آخر چه کســی اســت که مشت آخر را بزند و وارث جهان شود؟ 
ما باید کل صحنه و تحولات جهان را ببینیم. اینکه آمریکا دارد توان کنترل یک 
جانبه ی بین المللی را از دست می دهد؛ خب رقیب کیست؟ اگر آنها می توانستند 
مستقیم وارد جنگ با ما بشوند انجامش می دادند. ما با اروپایی مواجهیم که در 
آستانه فروپاشی سیاسی است. او گفت: آن راند آخر مشت را چه کسی می زند؟ 

آن کس که مشت آخر را می زند، وارث جهان خواهد شد.

سرهنگ شریفی، رئیس مرکز اطلاع رسانی پلیس راهور تهران بزرگ درباره 
موتورســواری خانم ها خاطرنشان کرد: قانون در این باره سکوت کرده و ما هم 
سکوت می کنیم. قانون گفته هر کسی که گواهینامه موتورسیکلت دارد، می تواند 
رانندگی کند اما هیچ خانمی گواهینامه موتورسیکلت ندارد. تبصره ماده ۲۰ صدور 

گواهینامه موتورسیکلت برای مردان را بر عهده نیروی انتظامی گذاشته است.

رئیس فراکســیون مستقلین ولایی مجلس شورای اسلامی با تاکید بر لزوم 
حمایت و حراســت از فضای آزاد سیاسی در دانشگاه های کشور اظهار کرد: در 
گام نخست نباید ذهن ها و اقدامات به سمت دستگیری، محدود کردن، محکوم 
کردن و ستاره دار کردن برود بلکه باید جایگاه واقعی دانشگاه و دانشجو را ببینیم 
و اجازه دهیم که در آن فضایی توام با عقلانیت، اخلاق و نزاکت، گفت وگوهای 

سیاسی، شناختی و معرفتی در حوزه های مختلف جاری شود.

سید محمد مرندی، مشاور تیم مذاکره کننده ایران در مذاکرات هسته ای در 
صفحه توییترش در واکنش به یک خبر شبکه بی بی سی مبنی بر این که »کی یف 
درباره حمایت از روســیه به ایران هشدار می دهد«، نوشت: اوکراین در صورت 
هر گونه اقدام خصمانه از جانب کی یف، با پیامدهای بســیار بزرگ تری مواجه 

خواهد شد.

عضو کمیسیون شوراها و امور داخلی مجلس در رابطه با رای اعتماد مجدد 
مجلس به وزیر صمت و اینکه آیا تغییرات در کابینه میتواند وزیر راه و شهرسازی 
باشد، اظهار کرد: عکس های منتشره از ایشان اهمیتی ندارد. این وزارتخانه با توجه 
به اینکه بخش عمده ای از اعتبارات عمرانی کشور را از آن دریغ کردیم و آقای وزیر 
نیز نتوانستند پاسخگوی انتظارات مردمی در حوزه مسکن و عمران باشد، به نظر 
بنده قبل از اینکه موضوع استیضاح ایشان مطرح شود، خودش استعفا خواهد داد.

فرمانــده پدافند هوایــی ارتش ضمن اعلام این که بــاور ۳۷۳ می تواند با 
جنگنده هایی هم که ادعا می کنند رادارگریز است درگیر شود گفت: سامانه باور 
۳۷۳ در فاصلــه ۴۰۰ کیلومتری روی هدف قفــل اولیه انجام می دهد و در ۳۶۰ 
کیلومتری قفل پایدار می کند و کم تر از ۵ دقیقه طول می کشــد تا موشــک آن به 

هدف برخورد کند.

تذکر نماینده چابهار در مجلس شــورای اســلامی درباره اتفاقات اخیر در 
استان سیستان و بلوچستان نه تنها حواشی را در داخل صحن علنی که در فضای 
مجازی هم به دنبال داشــت. احمد نادری عضو هیات رئیســه مجلس شورای 
اسلامی به ارائه توضیحات و روایتی از اتفاقات رخ داده در صحن علنی پرداخت. 
وی گفت : آقای ســعیدی نماینده چابهار به بیان نظراتش پرداخت؛ وی  با بیان 
اینکه »سعیدی صحبت هایش را در فضای کاملا آزاد بیان کرد«،  افزود: تذکر آقای 
سعیدی دو دقیقه ای بود؛ من هم در زمان بیان تذکر در جایگاه هیات رئیسه بودم و 
مشاهده نکردم که میکروفون ایشان قطع شده باشد. البته همکاران نماینده معترض، 

سروصدا و اعتراض می کردند؛  
نادری تاکید کرد: تا جایی که مطلعم میکروفون آقای سعیدی قطع نشده و 
صحبت های ایشــان تمام شده بود. پس روال عادی مجلس بوده و اتفاقی از این 
منظر رخ نداد که میکروفون آقای سعیدی قطع شده و ممانعتی از بیان صحبت های 
او صورت گرفته باشد. وی در پایان درباره اینکه چرا نماینده چابهار کمتر از مهلت 
دو دقیقه ای خود صحبت کرده اســت،  گفت: آقای سعیدی صحبت هایش تمام 
شده بود یا اینکه نمی خواست مطالب بیشتری بیان کند ولی به هرحال میکروفون 

ایشان قطع نشده بود.

دیگر تیغ ســوال و اســتیضاح و تذکر مجلس بُرنده نیســت، من قبلا هم گفتم و 
پیش بینی هم کردم که اگر فاطمی امین بماند، خودرو گران می شود و خودرو گران 
شد و پیش بینی من درست از آب در آمد. بقیه اجناس هم گران خواهد شد چون آقای 
فاطمی امین توان اداره این وزارتخانه را ندارد و همچنان به این مساله اعتقاد دارم.

سیاسی


